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Republika Kosova - Republic of Kosova
Komuna e Novoberdes

Opstina Novo Brdo - Municipality of Novo Brdo

KUVENDI KOMUNAL-SKUPSTINA OPSTINE- MUNICIPAL ASSEMBLY

Na osnovu odredaba clana 43.1 Zakona za Lokalnu Samoupravu kao i na
osnovu odredaba clana 36 Statuta Opstine Novo Brdo.

Clanu Skupstine Opstine Novo Brdo
G-din/G-dj _

SAZIVAM

Sedmu redovnu sednicu Skupstine Opstine Novo Brdo, koja ce se odrzati
dt.:26.11.2020 (Cetvrtak) sa pocetkom u 10:00h casova.

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prosle sednice S.0-e;
2. Redistinacija dodeljnejih sredstava za Radnu Posetu van zemlje, za drugenamene;

3. lzvestaj D.J.U, o izgradnji alternativnog puta za kamenolome, i izvestaj Policije
o Bezbednosti u sabracaju;

4. Izvestaj Predsedavajuceg staba za ernergentne Situacije, oko suzbijanja
pandemije Covida-19, na teritoriji opstine Novo Brdo;

5. Razno.

Sednica bice odrzana u prostorijama S.0.-e, Novo Brdo.

Dt.: 17.11.2020
U: Novo Brdo Nebojsa Arsic

Predsedavajuci Skupstine
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Republika e I<osoves
Republika Kosova - Republic of Kosova

Komuna e Novoberdes
Upstina Novo Brdo-Municipality of Novo Brdo

ZYRA E KUVENDIT/KANCELARIJA SKUPSTINE

ZAPISNIK

Sa sestog redovnog sastanka Skupstine opstine Novo Brdo odrzanog 26.10.2020, sa pocetkom u 10:00.
Sastanku su prisustvovali: predsedavajuci Nebojsa Arsic, zamenik predednika Ramus Mehrneti, clanovi

Skupstine: Dragana Dirnic, Abdi] Gashi, Negovan Jovanovic, Selatin Nuhiu, Dobrivoje Dordevic, Zimer
Zimeri, Mirjana Simijonovic, Milica Jovanovic, xhejlane BehluliJvica Cenic, Predrag Stojkovic, direktor
finansija Sercan Todorovic, opstinsk: sluzbenici i gradani.

Predsedavajuci Skupstine Neboisa Arsic, pozdravio ucesnike, rekao je: pre pocetka sastanka treba utvrditi
kvorum. Od ukupno 15 clanova ima 13 clanova Skupstine, imamo kvorum za rad i odlucivanje i
zapocinjemo sastanak ovim:

Dnevni red

1. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka SO;

2. Usvajanje opstinskog akcionog plana za preseljenje i odrzivi povratak;
3. Usvajanje predlog odluke o koriscenju sredstava dodeljenih od MULV;
4. Razliciti.

Predsedavajuci je pitala clanove Skupstine da Ii se slazu sa ovim dnevnim redom ili imate neke predloge?
Dobrivoje Dordevic je nakon pozdrava ucesnika rekao: Ne slazem se sa ovom agendom s obzirom da se u

ovo vreme pandemije bavimo mnogim nevaznim pitanjima i mislim daje moj kolega Jahiu bio u pravu da
napusti sastanak, mislim da za dnevni red trebao da sagledati i neke druge slucaje opstine Novo Brdo. Cak
sam i na poslednjem sastanku zamolio stab za vanredne situacije da iznese neke informacije o

pandemijskoj situaciji u opstini. Na proslom sastanku smo odobrili prenos velikog broja sredstava, sada

sarn zainteresovan i molim direktora finansija i finansijske sluzbe da nas obaveste kako ce ta sredstva biti
dodeljena, gde ce biti dodeljena i kolika ce biti?, a posebno me zanimaju skole srpske zajednice, kakav ce
biti nacin obrade tendera i koliki ce biti iznos sredstava opredeljen za skole, pesto sam razumeo date

investicije idu kroz kapitalna ulaganja. Nakon sto smo mi odobrili tu odluku, trazirn informacije o nacinu

na koji ce ta sredstva biti rasporedena? Na sastanku odbora za zajednice, sluzbenik za obrazovanje nas je
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obavestio data sredstva jos nisu poCela <lase trose, pa me zanima kako Ce ta sredstva biti dodeljena za kojc
skole. Bilo bi dobro da dircktor ostane do kraja sastanka i na raznim tackama da nas izveStava ili ako danas
nema podataka za sledeci sastanak da nam posalje pismeni izvestaj o svim ovim pitanjima koja sam
pokrenuo.

Predsedavajuci je rekao: pesto se pominju mnoga pitanja i nije bilo tacke koju bismo rnogli
spomenuti na dnevnom redu, ali direktor moZe da komentariSe 0110 o cernu razgovarate. Za prvo izdanie
pomenuto u vezi sa pandemijom, mozda biste u odboru za zajednice to mog]i staviti kao tacku dnevnog

reda, pa mislim da na sledecem sastanku odbora za zajednice to zatrazite, a zatim predlozite Skupstini ovo
drugo pitanje koje ste pominja]i ove sredstva sto smo raz eljeli Ne verujem dace direktor rnoci da
izvestavr, o svakoj tacki odvojeno, ali ako direktor ima te informacije, maze da ih pruzi.

Sercan Todorovic je nakon pozdrava ucesnika rekao: Ukupni iznos sredstava bio je preko 273.000 € i na
dan kada ste glasali imali ste Iistu pred sobom gde ce ta sredstva odlaziti, na primer preko 20.000 € za robu
i usluge, preko 120.000 € za kapitalne investicije, tako da stc irnali spisak i na osnovu liste za koju ste
glasaJi bice potroseno.

Dobrivoje Dordevic je rekao: Ja taj pred]og nisarn ni imao pred sobom, ali to je bio deo sredstava za
kapitalne investicije, deo u obrazovaaju, deo u subvencijama za poljoprivredu, ali kako ce ta sredstva za

kapitalne investicijc biti rasporedena bez tenderske procedure, ova je nejasno. Zanima me sarno ulaganje u
skole i kako ce ta sredstva biti dodeljena.

Kako nije bilo konkretnih predloga za dnevni red, predsedavajuci je odbio dnevni red.

Sa I I glasova za, I protiv (Dobrivoje Dordevic) 1 nije glasao, dnevni red su odobrili prisutni clanovi u
Skupstini.

Prva tacka: Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka SO;
Predsedavajuci je otvorio diskusiju po ovom pitanju.

Dzejlans BehluJi je nakon pozdrava ucesnika rekla: Napisala sam e-mail u trenutku kada sam dobi]a

zapisnik, na pos]ednjem sastanku g]asala sam protiv pred]oga zamenika predsednika da se sredstva prebace
sa jednog koda subvencija na drugi, svi znate o zapisniku Molim vas da ga poboljsate. U isto vreme imam
primedbe na poslednji sastanak posto se budzet vec pominje, ja kao clan LDK imao dva predloga: jedan
predlog stranke i jedan mene kao reprezentativne skupstine mojih biraca, nsite ga bacali na glasanje

nijedan od mojih predloga. Tog dana ste toliko zurili da ne znam zasto ste pozurio i izasao na glasanje ne
uzimajuci u obzir nijedan moj pred]og tog dana. Znam da radite subjektivno i na vas utice i zamenik

predsednika u pogledu glasanja, ali tog dana da znaas posao sta ima zamenik potrebno je da reaguje posao
koji zamenik predsednika ima u trenutku krsenja prava. Sada vec godinu dana verovatno necemo biti ovde,
samo jedan savet radi kao sto je zakon, jer zakon donosi svoje odluke, potpredsednik nam je jednak u
pogledu glasova, svi smo isti, samo moramo da zastitimo interese albanske zajednice, hvala.

Predsedavajuci je rekao: prvo da vas obavestim da tog dana i clrugi put nije bilo predloga za Jistu projekata,
na primer neko mi je rekao da pred]azem u ime LDK, PDK iii Srpske posle kako da zavrsim izbore i dam

ih zaklinjuci se kao clanovi Skupstine mi smo predstavnici nestranackih gradana. Sto se tice cinjenice da se
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pominje da zamenik predsednika ne stiti interese albanske zajednice, mislim da gresite, imate priliku da

vidite spisak i vidite da su dodeljena sredstva proporcionaJna gradanima opstine. Znam da imamo

poteskoca u ispunjavanju zelje svakog gradanina, s obzirom na ogranicenl budzet koji imamo.

Ramush Mehmeti je nakon pozdrava ucesnika rekao: u vezi sa poentom zapisnika, imam primedbe i na

stranici 4, gde sc xhejlanja protivi mestorn koje jc glasalo proliv, ali ovde se kaZe da sa 8 glasova za, glasa
se 5 protiv budzeta, tone stoji jer pesto se glasalo za promenu budzetskih kodovi i mislim da bi trebalo

napisati da se o budzetu glasa za promene budzetskif kodovi. Sto se rice onoga sto je Dzejlanja rekla da mi

nije dato pravo, mislim da kad je predlozena lista predloga projekata, ona je licno glasala za tu listu i kada
glasate za tu listu, uopste ne treba glasati druga. Cak je i tehnicka greska na poslednjoj stranici u zapisniku
o formiranju komisije za kojuje predlozena Milica Jovanovic, dokje odluka Mirjana Dordevic Trazim da
se poboljsa.

Dzej lane Behlul i j e rekla: Ne znam kol i ko sam jasna jer ni sam imala pri Ii ku da g I asam proti v proj eka la koj i
su za moje selo, pre nego sto se stavi na glasanje imam zalbu da moj predlog nije odbijen, pre nego sto se
to dogodi glasanje Rekao sam vam ako imate priliku da podrzite izgradnju groblja u selu Pasjak, novom

naselju, nakon mog govora, vasi projekti su stavljeni na glasanje. Predsedavajuci, sarno da vas podsetim da
sam clan stranke LDK.

Predsedavajuci je odobrio zapisnik sa gore navedenim primedbama.

Sa 9 glasova za, 1 uzdrzanim, 2 uzdrzana, prisutne clanove Skupstine odobrili su zapisnici sa posJednjeg
sastanka.

Druga tacka: Usvajanje opstinskog akcionog plana za preseljenje i odrzivi povratak;
Predsedavajuci za ovu tacku dao je rec OKZP Marku Markovicu.

Marko Markovic je, pozdravivg] prisutne, rekao: prvo da vas obavestim da sef kancelarije danas nije imao
priliku da dode i posaljio mene. Nemam nikakvu posebnu prezentaciju kao sto je to bilo ranije i vi ste
dobili akcioni plan sa materijalom, ali ako imate bilo kakvih pitanja, odgovoricu vam, hvala.
Predsedavajuci je otvorio diskusiju po ovom pitanju.

Dobrivoje Dordevic je rekao: o ovoj tacki se raspravljalo i u odboru za zajednice i tamo smo se dogovorili

da dodemo u Skupstinu, samo da vas obavestimo da u pitanju da Ii ste je procitali ja sada pre sastanka
dobio sam materijal, ali mislim da ovaj plan treba da bude oclobren.

Kako nije bilo diskusija sa 12 glasova za ovu tacku, odobravaju je prisutni clanovi Skupstine i to je
ucinjeno:

ODLUKA

Odobrenaje odluka o opstinskom akcionom planu za preseljenje i odrzivi povratak.

Druga tacka: Odobrenje predloga odluke o koriscenju sreclstava koja docleJjuje MULV;
Predsedavajuci ove tacke dao je rec direktoru finansija Sercc. u Todorovicu.

Sercan Todorovic je rekao: MUL je nama kao opstini dodelila neka sredstva koja cemo potrositi na

upravljanje epidemijskom situacijom, tako daje nama kao op~;tini potrebna odluka Skupstine koja ce nam

3



Zapisnik skupstine

omoguciti da potrosimo novae koji su nam dodelili. Ta sredstva iznose 273.90 I ,46 €, vlada, odnosno
MALU je dodelila sredstva svim opstinama za lakse upravljanje situacijom u Covidu i ta sredstva su
dodeljena budzetskim kodovima kao sto su kancelarija gradonacelnika, budzet i budzetski kodovi za

poljoprivredu i zdravstvo. Dakle, kao sto sarn rekao na pocetku, potrebna nam je odluka Skupstine da
pocnemo da trosirno ova sredstva.

Ramush Mehmeti je rekao: mi u Skupstini do bij amo neke tacke u poslednj em trenutku nej asno, j asno je ko
je dodelio ova sredstva, ali ovaj iznos od 193.901 AO€ LI r1redsednikovom koda za subvencije i transfere, ne
znamo gde ce se ova sredstva se trose. Kada reagirao ranije, kolega Dobrivoje mu je vrlo do bro rekao da

muje direktor rekao da ste vi imali raspored posla tih sredstava. Pristajemo da trosirno ova sredstva, ali
kako ce se oni koristiti? Da znamo da Ji ce se pornoci gradanima, da Ji se pornaze radnicima? Da Ii se

pornaze biznisima ili kome se pornaze. Ovih 70.000 euro je jasno da se biznes pornaze u poljoprivredi,
10.000 euro u obrazovnim robama i uslugama, ali ovih 193.000 euro ne znamo gde se trose. Licno molim

sve clanove Skupstine da ne donose odluke sami, a da ne znaju gde ce ta sredstva biti potrosena, hvala.
Selatin Nuhiu nakon pozdrava prisutnih rekao:Nazalost direktor dolazi u skupstinu samo on kad ima
zahteva,nije svestan da izvestava o godisnjem izvestaj i tri mesecni financijski izvestaj.vracam se na ovu
tacku 193,000€ spravdati samo za dve stranice je apsurdno. ovde pise u konsultaciju sa nama
direktorima opstine odlucili smo da predhnodni zahtev promenimo ovim trenutnim zahtevom za
raspodelu sredstava povezanih sa upravljanem situacijom stvorenom pandemijom . trebali smo mi da
imamo jednu tabelu ,jedan plan da znarno koja direkcija koliko sredstva uzima?.pozivam direktora i
opstinu da su na vecu odgovornost sa SO.

Sercan Todorovic rekao: sto se tice trosenje ovih sredstava, pocetku teba da doneserno odluku da ove
sredstva sto je raspodelio ministarstvo imarno pravo da poh·osirno,kad donesemo odluku posle formira se
komisija da deli upotrebi ove sredstva prema potrebarna.

Ramush Mehmeti rekao:zao mi je direktore ali svaki put kazete ovako ali stvarnosti ne radite tako. 3
godine je podeljena Gradevinski material nikada se nije prijavljeno da ko je uzeo.Bilo ko da je uzeo od

opstine nisam protiv ,ali zasto da nije javno.podeljena je poloprivredne rnasine,nikada lista nije bio javno

190,000€da se glasi danas garantirarn vas da nikada nece vas pitati za nista ali bice podeljeni kako zele
sami.

Predsedavajuci rekao:slazem se za g.Mehmeti alokacija ovi sredstava nece biti transparentna r necemo da
imamo informaciju ko ce imati koristi,nadam se se danas da nije zadnji dan ,I sto ovde pise da ovde je 21
semptembar zadnji dan. ovu odluku smo mogli doneti i na poslednjem sastanku.
Sercan Todorovic rekao: 21 septembar mi smo poslali pismo u ministarstvu i posle ministarvo vratiloodgovor.

Predsedavajuceg rekao: je iznenadujuce koliko puta dolazite LI Skupstinu dolazite sa rokovima, ako

odobrimo ovu odluku da ponovo koristimo ove sredstva kao Skupstina, <loci cerno u situacijL1 da smo krivi
nakon sto smo dali dozvo!u za upotrebu. U pogledu transparentnosti. ova netransparentnost je zapocela od
raseljavanja krava koje smo doneli u Skupstini da formiramo komisiju i od tada Opstina pocinje da ne bude
transparentna.

Dobrivoje Djordjevic rekao:prosli put kad ja sarn bio protiv da nose te sredstva vi ste bili za, danas se vidi
da vi ste za ali ja sam protiv,ako se zloupotrebe ove srdestva zloupotrebece se one ranije.
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Zymer Zymeri nakon pozdrava prisutnih rekao:Ja gu da glasam ove sredstva jel oni koji ne glasaju jesu
protiv gradana Novobrdo.Vlada nam je dao sredstva ove negde tebaju da se koristeju i zasto mi da ne
donesmo odluku da se koristeju ja ne znam kako neko moze da vrate sredstva svoje opstine nazad aliipak svaki ima svoju misljenje.

Ramush Mehmeti rekao:samo jednu pojasnjenje mi ne ih odbacujemo ove sredstva ali trazimo
obrazlozenje jel gde ce ideju,m.i trebamo da znamo kao clanovi skupstine gde ih posaljemo ove sredstva
jel ove sredstva ne se izgubeti one sc nalaze na racunu vec ih treba potrositi toga ako popstoje
konkretnih planovi mozcmo da sazvati vanrednu sednicu i glasacemo ali na ovom obliku ne znajuci gdece se potrositi 190,000€ kako da glasamo.

Abdyl Gashi nakon pozdrava prisutnih rekao: Ja i poslednji put kad se glasao budet bio sam protiv
ukidanje subvencije i na poloprivredu gradevinski material,ista situacija kad smo izvrsili prenos
sredstava sopstvenih prihodi ,opet je to isto glasanje.sada smo na jednu situaciju sto ima jednu veliku
vrednost subvencije predsednikov kancelariju,ali verujem da posttoji i drugi nacin kako mozemo da
nademo i zloupotreba ako ima zlo bilo u subvencije u poloprivredu postoji nacini za krivicno gonjenjc ja
sam za deljenje ovih subvencije ali praticu pazljivo nacin o odvajanje.
Selatin Nuhiu rekao:Ima jedna veoma kolicina sredstva ali mi smo ovde za gradani,zato predlozem da
drzimo jednu pauzu od 5 min da se konsultiramo,mozda clirektor ima dodatni materijal.
Sercan Todorovic rekao:ja ne mozem na detalno da vam kazem gde ce se potrositi ove sredstva,znate da
ove sredstva su od ministarstvo i ministarstvo ce nagledati gde ce se potrositi.ministarstva trazio od nas
da lormiramo jednu kom.isiju od 5 clana i ta sredstva ce se trositi samo putem javnog poziva,oni koji su
imali stetu od pandemije imaju pravo da podnesu zahtev povrah1a sredstva.Ramush Mehmeti rekao:sada
je ocigledno obrazlozenje ,ja ceo vreme trazio sam obrazlozenje kako treba da se trose ove sredstva,zato
sto je javnim pozivom i ima obrazlozenje jesam za do prode ova tacka.
Kako nije bio primedbi za 12 glasa za ova tacka se glasa od svih clanovi prisutnih skupstine donese seovo:

ODLUKA
Za dozvolu upotrebe sredstva odvojen od MUL na visinu od 273,901,46€, od strane opstine NovoBrdo
prema predlogu primljeno od ministarstvo gore pomenuti.

Sercan Todorovic rekao: s obzirom na to da je odobreno odluka da ovo sredstva da imamo pravo da ih
h·osemo,na osnovu zahteva od ministarstvo predsednik form.irao predlozio kom.isiju od 5 clanovi da ce
pregledati distibucije ove sredstva.ovo komisija ce pregledati sprovodenje ovog projekta.
Kryesuesi rekao: kao sto je predlozio direktor financije imamo predlog od predsednika za formiranje
komisije za pregledanje sprovodenje ovog projektata ova komisija saradnju MUL nagledeace ove
projekta.ova komisija predlozena je na ovom sastavu: Cvetkovic Zoran, Vlastimir Aleksic, Bajram Abazi,Selatin Beqiri, Milos Den.ic.

Selatin Nuhiu rekao: Direktor nije iskren izvestajom skupstini posto nije pokazo ove imena pre nego da seglasa i ovo nije iskreno.

Sercan Todorovic rekao:nisam mogao da predlazem komisij dok nema odluku za trosenje ove sredstva.
Posto nije bio daljih rasprava za 12 glasa za glasa se ova tacka od clanovi prisutnih skupstine i donese seova:

ODLUKA

FORMIRANJE NADZORNE KOMISIJE:
Cvetkovic Zoran - Predsednik komisije
Vlastimir A1eksic - Clan
Bajrarn Abazi - Clan
Selatin Beqiri - Clan
Milos Denic - Clan
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Cetvrta Tacka: Razliciti.
Predsedavajuci otvorio diskusiju po ovom tacku.

Sercan Todorovic rekao:clanovi KPF-obavesteni su sa situacijom slo imamo od proslog sastanak , kad
skupstina odobrio predlog budgeta, isti predlog odobreni posla!i srno u ministarstvo financije,nazalost taj
budget vratio se da jos jedan put da se pregleda i odobren u skupstinu.posto nemaju svi cJanovi
skupstine ovu odluku ciriram vas da ovde pise da opslina NovoBrdo menjao strukture troskove smanjio
iznos sredstva poloprivrede kategorije od 33,586€ i roba i usluga u vrednost od 150£ ali ovde je bio
tehnicka greska i ova sredstva uzeno od subvenicije prenose se na komunalne troskove.dakle prema clan
61.3 W zakon o budgetu trazimo da ove sredstva da se vrare nazad,ako ne napravimo ovu promenu posle
mnogo lako od marta rnesec 2021 godine mozemo da ostanemo bez budget,ovu informaciju sta vas dajemda je informacija sto sam uzeo od ministarstva financije .

Dobrivoje Djordjevic rekao: imao sam predlog sa sledeceg sastanka skupstinc dok lraje situacija sa
pandemijom da imamo jednu posebnu tacku za pregled situacije oko pandemije izvestao nas neko u
sastanak skupstine.ovaj izvestaj da nas da ili direktor zdravlja iii bilo koji clan staba za vanredne situacije.
Rarnush Mehmeti rekao: ja uzimam ,ec za izvestaj direktora financije,kazem direktora budi iskren ibolje
razjasni tacke.sto se tice vracenog budgeta ima jednu tehnicka greska tako kao sto ste cckli i druga greska
je prenos koda.ja sam dakord da poboljsavamo taj prenos zato sto je ministarstvo odluka.
Xhejlane Behluli rekao: taj moment kad se predlozio bio sam uvek protiv da glumite prntiv
zakona,razjasnio i sluzbenik sastanak,odnosno da imali smo mogucnost da ne dogemo do ovde.
Predsedavajuci rekao: predlazem jednom da se anulin, odluka prethodnog satanka za pcenos ovesredstva.

Za llglasovi za, lnije glasao odob,en od prisutnih clanovi skupstinc ovaj predJog i uzima se ova:
ODLUKA

Za otkazivanje odob,·enja budgeta za period 2021 /23 da tom 29.09.2020 za b,· . ProtokoI 01-612.

Onda predscdavajuci stavio na glasanje predlog dfrektora financije da sredstva subvencije da se vrate izkomunalnih troskove u vrednosti od 33,586€.

Za 11 glasova za, lnije glasao odobren od prisuh,ih clanovi skupsline ovaj p,edlog i uzima se ova:
ODLUKA

Za odobrenje budgeta za peridoda 2021/23,da sredstva od komunalnih troskove da se prenose ukategoriji subvencije u vrednosti od 33,586€.

Xhejlane Behlu!i rekao:slazern se polpuno sa primedbama clana Jahi Zeqiri,molim vas da onaj dan kad jc
sastanak da dolazite ranije i da pogledate dali postoji tehnicki uslovi za sastanak .
Dobrivoje Djordjevic rekao: trazim da se glasa da vanredni stab dolazi da izvestava.
Ramush Mehmeti rekao:irna pravo kolcga da trazi od vanredni stab da izvestava o ovoj situaciju.
Zymer Zymeri rekao:ja pitam ovog kolega jel gde zivi zato sto na nasoj opstinu nema slocajeva.

Kako nije bilo diskusija predsedavajuci zahvalio prisutnih na ucescu.

Sastanak se zavrsio na vreme 11:20.
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Valmire Mustafa
Zapisnik Nebojsa ArsicP~edava;;;:e~/
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